

REUNIÓ JUNTA GESTORA

24 de maig de 2023

Assistència: Cristóbal, Emma, Bernat, Aida (AFA); Raúl Martínez, Esther Parull (direcció);
Comissions: Natalia (Natura), Tania (Extraescolars), Lorena (Festes), Laura i Guillermo (Comunicació), Francesca (coeducació), Philippe i Joan (Obras), Mariaje (Salut).

Ordre del dia

1. Teatre 6è
2. Festa final de curs
3. Procés participatiu – actualització
4. Seguiment del nou canal de comunicació
5. Reunió coordinadora d'AFAs del districte
6. Vetllador de l'espai migdia
7. Valoració tastet d'extraescolars
8. Renovació web de l'escola
9. Rodatge sèries de TV3
10. Carta direccions

Lectura i aprovació de l'acta anterior

1. Teatre 6è

Aquest any es canvia la ubicació, enguany es fa a la fàbrica de creació (amb motiu de l'enllaç amb el programa ARAart). Gràcies a això el cost del muntatge que teníem a Baró de Viver (tècnics de so, etc.) no serà necessari aquest any. Donat que no és necessari aquest pagament, el grup de teatre demana que aquest import es destini a altres materials. Es demana un pressupost al voltant de 200 €. S'accepta el pressupost.

L'obra es farà el dia 15 de juny cap a les 17 h i té un aforament d'unes 300 persones, amb visibilitat real unes 100 persones.

Es valora quina és la millor manera de gestionar les entrades per aconseguir prioritzar l'entrada de les entrades amb visibilitat per les famílies de sisè. Es planteja assignar 2 entrades a cada família de sisè.

2. Festa final de curs

Es farà la mostra de talents igual que cada any.

Els entrepans no es poden fer in situ i es portaran del càtering. Un altre problema és el pagament d'aquests entrepans. Els Bizum no va ser un bon sistema l'any passat i es planteja l'opció d'utilitzar el compte de l'AFA. També es preveuen problemes per comprovar pagaments.

Proposem fer servir el datàfon de l'AFA, es fan uns dies per pagar a l'escola, en targeta o efectiu. Es marcarà a un Excel i a més s'enduran rebut.

Preus entrepà amb beguda: 6,50 € socis i 8 € no socis

Per facilitar l'entrega d'entrepans se suggereix preparar lots per grups classe.

Neveres: es proposava comprar neveres des de l'AFA (porex), és més econòmic que les de lloguer.

Els del càtering ens deixaran un congelador (mides 180 x 60 x 120). Comptant amb el congelador + nevera de l'AFA podem comprar 4 neveres de porex i comptem que seria suficient. La barra aquest any es posarà a baix perquè no es pot pujar el congelador.

Tarimes i papereres: ja estan demanades i coordinat amb la festa de sisè.

Begudes: coneixem un distribuïdor amb bons preus que ens permeten retorn de begudes sobrants.

Proposta de Preus:

Aigua: 1 € / Refrescos: 1.5 € / Cervesa: 2 €

Pintacares: 2 h

Espectacle musical + DJ.

Les tasques es dividiran igual que altres anys entre els cursos.

3. Procés participatiu – actualització

Bandalux: instal·lat.

Teló: instal·lat.

Escala: comprada.

Llibres i Tinkerin: previst per l'any vinent.

Els micros que havíem decidit que es poden afegir, finalment els proporcionen en una iniciativa per part del Departament, per tant, l'escola demana si es pot invertir en la proposta del projector, però els diners que queden no són suficients. De moment aquests 300 € sobrants queden com a marge per altres propostes. Es valorarà més endavant.

La previsió és tancar l'any al voltant de 20.000 € al compte.

4. Seguiment del nou canal de comunicació

Darrerament s'estan duplicant notícies al canal de notícies i als canals de classe.

Si continuem aquestes duplicitats el canal de notícies pot perdre el sentit.

La direcció de l'escola pensa que hi ha moltes comunicacions que justifica la difusió per aquests canals per assegurar un major abast per totes les famílies.

Es torna al debat de què cal i què no cal difondre com a missatge a les aules i hi ha diversitat d'opinions. Intentarem ajustar els missatges a tot el que està relacionat a l'escola i gestionar amb la cura més gran possible. Intentarem que la informació de dins de l'escola vagi per classe i la informació de fora va al MaquiNotícies.

El més important és aconseguir no duplicar la informació. La valoració de l'eina és bona perquè allibera el Telegram i és més fàcil llegir el canal de la classe.

5. Reunió coordinadora d'AFAs del districte

Aquest any toca presidència a La Maquinista. Passen el relleu de Congrés Indians (Jordi) i Príncep de Viana (Marta).

La reunió següent serà l'1 de juny a La Maquinista.

Es proposa definir uns punts que tinguessin totes les escoles en comú:

- Més places públiques al districte.

- Prevenció de l'assetjament.
- Prevenció de l'Abús sexual.
- Educació sexual i afectiva.
- Calor a les aules.
- Baixada de ràtio.
- Acompanyament NEE (assignació, vetlladors, recursos).
- Abandonament escolar a l'Institut.
- Comparativa de Quotes a les escoles.

Per experiència, la nostra escola mai ha obtingut benefici ni suport per part de la Coordinadora. S'espera que el relleu de la Coordinadora doni una altra perspectiva a aquest grup.

6. Vetllador de l'espai migdia

El Consorci diferenciava vetlladors d'escola (paquet d'hores a l'escola i es distribueix segons necessitats) i vetlladors de migdia (assignació lligada a la beca de menjador de l'infant).

Ara canvia l'assignació de l'espai migdia, s'assignen hores deslligades de la beca de menjador de l'infant.

En aquests moments hi ha 8 infants amb necessitat de vetllador i només 1 està cobert pel consorci. De cara l'any vinent la previsió és de 9 infants (sense comptar amb els nous d'i3 que no s'assignen fins a la valoració un cop començat el curs). Es demanarà per part de l'escola l'assignació d'hores per aquests 9 infants.

Es demana que com a AFA fem un escrit al consorci per fer pressió. Demanem que ens facilitin un escrit al qual ens adherirem, ja que no tenim prou coneixement del tema per poder-ho defensar.

Esperem al fet que ens confirmin si cal fer-ho abans de finalitzar el curs o bé a l'inici del curs següent.

Aprofitem per treure el tema de la certificació de l'espai migdia en celiaquia. S'ha de fer renovació anual.

7. Valoració tastet d'extraescolars

Va tenir baixa participació de les famílies.

Es va anunciar amb només 3 dies d'antelació. Potser no facilita que sigui en cap de setmana. Divideix el fet que hi hagi portes obertes durant la setmana.

L'any vinent es planteja fer el tastet el mateix dia que es fa l'activitat, on es fa una mostra per part dels alumnes que ja fan l'activitat i després es prova.

Mateixa opció en divendres.

Format fira: carpes i totes les extraescolars a l'hora.

En general no es veu una reducció d'infants apuntats a les extraescolars, però sí una migració cap a les activitats esportives, iniciades en aquest curs.

Cal fomentar en general la participació de famílies a l'escola. Es proposa fer una junta ad hoc per debatre aquest tema.

Vòlei i Handbol és cessió d'espai. Es van dedicar 2 dies a cada esport. A l'equip de vòlei se l'oferirà que entrenin altres dies. Cal buscar que no interfereixi amb les extraescolars d'adults.

També s'ofereix crear un grup d'adults. Cal veure quines opcions hi ha per encaixar-ho amb les extraescolars d'adults actuals.

L'equip de vòlei passa de categoria i necessiten línies de marcatge de camp més gran. El pressupost per pintar les línies noves està al voltant de 600 €. Es proposa fer una jornada de pintada de línies.

Des de la junta es considera que l'escola ja fa la cessió d'espai. Hauria de ser el club qui s'encarregui del manteniment del material (pintar línies, manteniment de xarxes d'handbol).

8. Renovació web escola

Pràcticum de disseny web que actualitzarà la web de l'escola. Amb coordinació de Raúl i Guillermo (comunicació). Per poder-ho posar en marxa l'AFA assumeix el cost de 69 \$.

9. Rodatge sèries de TV3

Es confirma que es farà un dia de rodatge d'una sèrie (adaptació de "El Método Cominski") a l'escola al juliol. Amb contraprestació econòmica que repercutirà als infants de l'escola.

10. Carta direccions

Es vol expressar com s'està menystenint el mètode educatiu últimament. Els titulars emesos als mitjans no són coherents amb les necessitats educatives. La carta s'ha compartit per Telegram amb tota la declaració de l'equip directiu.

Propera Junta

Propera Junta gestora ordinària queda fixada pel 27 de juny per fer tancament de curs i debatre la disminució de participació de famílies.